

深圳市极致兴通科技有限公司

XGIGA Communication Technology Co., Ltd.

冲突矿石政策

Conflict Minerals policy

冲突矿产（Conflict Minerals CM）或“3TG”指来自于刚果民主共和国非政府军事团体或非军事派别所控制冲突地区的矿区生产的金（Au），钽（Ta），钨（W），钴（Co），和锡（Sn）等金属矿物，当地相关军事团体取得的非法采矿利润是从公民中盗窃得来的，且在刚果民主共和国东部造成侵犯人权，环境恶化。

Conflict Minerals or “3TG” from the democratic republic of Congo non-governmental military groups or non-military faction Conflict areas controlled by the mining production of gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W), cobalt (Co) and tin (Sn) such as metal mineral, local relevant military groups of illegal mining profits is stealing from the citizens, and cause violations of human rights in the east of the democratic republic of Congo, environmental degradation.

此类不符合“无冲突规范”的地区的矿物产品除刚果民主共和国(DRC)外，还包括卢旺达(Rwanda)、乌干达(Uganda)、布隆迪(Burundi)、坦桑尼亚(Tanzania)、肯尼亚(Kenya)等联合国安全理事会认定的产自刚果矿脉之矿物。

In addition to the democratic republic of Congo (DRC), these non-conflict-free areas include Rwanda, Uganda, Burundi, Tanzania and Kenya, among others identified by the United Nations security council as minerals from Congo mines.

公司承诺，

--履行社会责任；

--不使用来源于被制裁地区的这四种矿物，不采购来自冲突区域所生产的冲突金属；

--追溯所有产品中所含的锡(Sn)、钽(Ta)、钨(W)、金(Au)的来源；

--要求供应商遵守此规则并传达给上游供应商。

The company promises to

--fulfill its social responsibility

--The four minerals derived from the sanctioned areas are not used, and conflict metals produced from conflict areas are not procured;

--Trace the source of tin(Sn), tantalum(Ta), tungsten(W) and gold (Au) in all products

--Require supplier to comply with this rule and communicate it to upstream supplier.

为此，我们采取以下行动：

--向供应商进行调查；

--所出售的产品（包含产品中的部件）如果含有上述四种物质，就要出证明，证明含有这四种物质的产品或部件不是来源于被制裁的国家和地区。证明被要求追溯到矿物冶炼厂。

--所有供应商应采购通过 RMAP 认证符合无冲突金属要求的冶炼厂和精炼厂的金属。没有通过 RMAP 认证的冶炼厂和精炼厂必须从供应链中移除。


To this end, we take the following actions:

-- investigate suppliers;

--If the products sold (including the parts in the products) contain the above four substances, it shall be proved that the products or components containing these four substances do not come from the countries and regions under sanctions. Proof is required to traced back to the mineral smelting plant.

-- All suppliers should purchase metals from smelters and refineries that are certified by RMAP to meet non-conflict metal requirements. Smelters and refineries that do not pass RMAP certification must be removed from the supply chain.

总经理 General manager:



2018-10-31